

Mach 1005

Check-out scale with load plate that can be integrated into the cash desk. Mach 1005 CK can be easily interfaced with management systems and sale programs at the checkout point through its Dialog02 and Dialog06 protocol; thanks to this communication language, the transaction - including calculation of the amount - has legal value; therefore, it can be used in an approved POS or cash register and included in the tax document (Ticket, Receipt or Invoice) for the customer.



CARATTERISTICHE PRINCIPALI

Parmi les caractéristiques indiquées figurent **balance de caisse avec plateau porte-marchandise intégrable dans la caisse. Mach 1005 CK peut être facilement interfacée avec des systèmes de gestion et des programmes pour la vente au Point de Vente car il dispose du protocole Dialog02 et Dialog06; grâce à ce langage de communication, la transaction avec le calcul du montant a une valeur légale et peut donc être utilisée dans un POS ou un compteur fiscal homologué et insérée dans le document fiscal (ticket, reçu ou facture) pour le client.**

GALLERIA



MODELLI DISPONIBILI

CODICE	DESCRIZIONE
9E0KN310000060	MACH 1005 CHECK-OUT - 30 KG - BASE 355x252 mm

CODICE	DESCRIZIONE
9E0KN310000063	MACH 1005 CHECK-OUT - 6/15 KG - BASE 355x252 mm
9E0KN310000064	MACH 1005 CHECK-OUT KIT - 6/15 KG FOR DATALOGIC 8400/9400 SCANNER
9E0KN310000066	MACH 1005 CHECK-OUT KIT - 6/15 KG FOR DATALOGIC 9800 SCANNER
9E0KN310000068	MACH 1005 CHECK-OUT KIT - 6/15 KG FOR ZEBRA 7000 SCANNER